
Interpellation till
samhällsbyggnadsutskottets ordförande
Fredrik Ohls (L) om utbyggnad av gång- och
cykelvägar från Miljöpartiet de gröna Ekerö
Vi har under hela förra mandatperioden som svar på våra motioner och frågor fått sagt att en
ny uppdaterad gång- och cykelvägsplan är på väg. Åren går men inget händer. Nu i
budgeten fick vi även veta att det inte finns tillräckliga medel för att få denna och andra
planer som gäller trafikplanering genomförda. Det vi kan konstatera är att den nuvarande
planen i stora delar inte följs och att utbyggnad av gång- och cykelvägarna stått still under
hela förra mandatperioden.

I trafikstrategin som alla partier ställt sig bakom kan vi bland annat läsa följande om
cykelvägar i kommunen:

● En ökad befolkning med en utökad servicenivå leder även till en större efterfråga på
kommunintern trafik, som varken kollektivtrafiken eller cykelnätverket kan tillgodose i
dagsläget

● Ekerö kommun saknar att sammanhängande cykelnätverk. De cykelvägar som finns
har varierande standard och det saknas kopplingar både inom och mellan tätorterna

● Därför behöver nätverket som ökar tillgängligheten till servicepunkter (skola,
busshållplats, affärer, fritid, osv) byggas ut. Det ska vara enkelt och tryggt att ta sig
fram på väl sammansatta cykelstråk

I framkomlighetsplanen har alla partier gemensamt kommit fram till att vi bland annat ska ha
följande indikatorer:

● En större marknadsandel för gående, cyklister och kollektivtrafikresenärer

● Andelen barn och ungdomar som tar sig till skolan och fritidsaktiviteter utan att de får
bilskjuts ska öka

Och att: “Gående, cykel- och kollektivtrafik prioriteras i syfte att skapa större valfrihet av
färdmedel och en effektiv användning av infrastrukturen“.



Jag hoppas att vi alla är måna om att gång- och cykelvägen som leder rätt ut i vägen vid
Winab omgående byggs vidare, särskilt eftersom det finns en planerad del som ska gå till
Sundby skola. Enligt tidigare plan och prioritering från 2015 ska den stå klar 2024.

Med anledning av ovanstående undrar vi i Miljöpartiet:

● När kan vi förvänta oss att sträckorna från den befintliga gång- och cykelvägsplan får
en tillräcklig budget för att genomföras?

● I vilken takt och hur mycket beräknar ni bygga ut gång- och cykelvägar under denna
mandatperiod?

● Vilken dialog och i vilken omfattning förs den för att driva arbetet vidare med gång-
och cykelvägen från Winab vikväggar till Sundby skola och när förväntar ni er att
gång- och cykelvägen till Sundby ska vara klar?

Fredrik Zandrén, Miljöpartiet de gröna Ekerö


